
                                         
 

 

Agenda Jaarvergadering Dorpsoverleg Handel 13-3-2024. 

 

1. Opening Voorzitter 
Jos opent de vergadering voor alle aanwezigen en heet iedereen van harte welkom. 

 

2. Voorstellen nieuw bestuur 
Jos Kuipers: waarnemend voorzitter  

Jos Kuipers: penningmeester 

Guido Pannerman: bestuurslid 

Hans van Berlo: bestuurslid 

Alfred van Uden: secretaris 

Iedereen stelt zich als bestuurslid en verteld even kort wie hij of zij is. 

 

 

3. Voorstellen Dorpsagent Rens Kanters 
Vanwege tijdgebrek is het voorstellen van Rens Kanters naar voren gehaald ivm een melding. Hij is 

wijkagent van een deel van Gemert en heel Handel. Hij geeft aan dat er een aantal mogelijkheden 

zijn om met hem in contact te komen. Onder andere Meld Misdaad Anoniem (MMA)0800-7000 is 

een prima middel hoe hij te bereiken is. Het telefoonnummer waarop hij te bereiken is staat ook in 

de Handelse Courant. 
 

4. Marian Graat over de Ontmoeting  
Marieke stelt zich voor als dorpsondersteuner en licht haar werkzaamheden toe en introduceert 

Marian Graat als verlengstuk richting de zorg. Het inmiddels bij ons binnengekomen bericht dat 

“de Ontmoeting” gaat sluiten is hard aangekomen er wordt vanuit een aantal bezoekers van “de 

Ontmoeting” verwoord wat dit als gevolg heeft voor deze groep, veelal ouderen. 

Marian wil het initiatief nemen om samen met een aantal mensen te kijken om hier in Handel voor 

de ouderen een plek te creëren waar zij toch terecht kunnen. 

 

Door bezoekers van deze vergadering wordt aangegeven dat er in Eindhoven een project lopende 

is waarbij met subsidie van de gemeente dit een succes is maar dat ook de handschoen zou 

kunnen worden opgepakt door vrijwilligers uit onze eigen samenleving. 

 

Duidelijk is dat er veel behoefte is en blijft aan een plek zoals de ontmoeting 



                                         
 

 

 

 

 

5. Deel auto  
Vanuit de gemeente vertelt Joke Manders iets over de Deelauto in Gemert. Ze geeft aan dat er in 

Handel ook de mogelijk is om te kijken of Deelauto in Handel interessant is. 

Denk hierbij aan het sociale aspecten en milieu. Wanneer er interesse is vanuit onze gemeenschap 

kan er informatie worden ingewonnen via de website www.onzeauto.com om te kijken op welke 

manier dit invulling kan worden gegeven. Bij minimaal 10 geïnteresseerden kan er ook een 

presentatie worden gegeven over de werking door mensen van “Onze Auto”. 

 

In Gemert worden er inmiddels 2 auto’s ingezet en wil men een 3e auto gaan plaatsen. Daar wordt 

ook door zo’n 60 ambtenaren van de gemeente Gemert-Bakel er al gebruik van. Ook kunnen 

bedrijven gebruik maken van een pakket om deel te nemen aan “Onze Auto”. 

 

Informatie en toelichting via de website of via Joke Manders via de Gemeente Gemert-Bakel. 

 

6. Bert Visser 
Bert geeft aan dat er sinds 12-03 een herstelcafé is. De start is op 17 april (ochtend) en 30 april 

(avond). Plaats van handeling is de Korfbalruimte bij de voetbalclub. Nadere info volgt via de 

Handelse Courant.  
 

7. Afvaardiging Gemeente Gemert-Bakel  voor het    

beantwoorden van in gezonden vragen 
Vraag: Planning Rooye Asch omtrent huisvesting expats en andere groepen uit de samenleving. 

Antwoord: Initiatiefnemers willen eerst met Landal bespreken wat men wil en wat er kan. De 

gemeente faciliteert in principe bewoning voor iedereen die in legaal in Nederland mag verblijven. 

Initiatiefnemers willen hier in 1e instantie expats vestigen. Voor nu nog geen besluit in de 

gemeenteraad. 

 

Vraag: de Rooy Plas is nu onderdeel van het lopende plan rondom de Rooye Asch volgens de 

vraagsteller. Hoe gaat de gemeente daarmee om. 

Antwoord: Er is nu geen sprake van dat de Rooye Plas een onderdeel zou zijn van de lopende 

ontwikkelingen ondanks eerdere berichten in de krant. 

 

8. Sluiting door de voorzitter 
Jos sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn of haar aanwezigheid. 

http://www.onzeauto.com/

